
 
 

Styrelsemöte 2017-04-25 

Närvarande: Patrik Revelj, Peter Bengtsson, Ann-Louise Bergh, Micce Rosén, Henrik Bokstedt, Kim 
Forsman och Helena Lyborg. 
 
Särskilt inbjuden: Thomas Brundin. 
 
 

1. Föregående mötes protokoll 
Info om JAS-satsningen 
Nässjö och Husar går ihop, blir det spelare utifrån, exvis från Malmbäck, får de vara medlemmar i 
Nässjö eller i Eksjö. Ett par matcher skall spelas i Eksjö under säsongen. 

 
Patrik skall kontakta Innebandyförbundet and vilket namn laget skall anta. 

 
Föreningskvällen 29/3 
Ingen deltog från IBK Husar. Kim, som deltog från kommunen, informerade om vad som gicks igenom 
under kvällen. 
 

2. Lucia Cup – datum? 
Fredagen den 15 december beslutades. Samma upplägg som förra året. 
 

3. Abonnemang – sporthallar hösten 2017 våren 2018 
Träningar PH/OA/I12 - Ansök senast 1 maj. 
Matcher PH/OA – Ansök senast 15 maj (i verkligheten blir detta efter sommaren). 
 
Damlagsmatcher Nässjö (hälften av spelarna är från Eksjö) samt ev JAS-lagsmatcher måste tas med i 
planeringen. 
 

4. Serieinbjudan/Information 2017/2018 
Anmälan till Smålands Innebandyförbund senast 2 maj. 
 
Förslag på lag som anmäls; 
Herrlag div 4 
P01/02 
P03/04 
P04/05 
P06/07 
F02 
F04/05/06 
PF08/PF09 
 
 
 
 
 
 



 
 
 

5. Fotografering hösten 2017 
Inbokat med Expressbild 3 oktober från kl 1600.  
 
En Intersportdag måste planeras in i sept/okt som taktas med fotograferingen. Materialansvariga 
bokar datum med Intersport. 
 

6. Ledare herrlaget inför kommande säsong 
Peter informerade om läget. Möte inplanerat imorgon 26/4 med herrlaget. 
 
Föreningen har fattat beslutet att det för att satsa på en högre division behövs en Sportchef - målet 
är division 3. Thomas Atting är tillfrågad. 
 
Atting har också varit i kontakt med två potentiella tränare som kan vara lämpliga för herrlaget. 
Patrik har också kontaktat dessa. Fysiska träffar med dem kommer att inplaneras framöver. 
 

7. Styrelsesammansättning inför hösten 
Ann-Louise Bergh, Kim Forsman och Henrik Bokstedt har tidigare aviserat att de vill sluta. 
Valberedningen arbetar på att hitta ersättare. 
 
Thomas Brundin är blivande materialansvarig efter Jonny Stenbäck. Det hjälps åt framöver för att 
Thomas skall komma in i rollen. 
 
Styrelsen måste enligt stadgarna vara minst 4 personer.  
 

8. Planeringsdag 13 maj 
Planeringsdagen avbokas på grund av för få deltagare. Återkommer med nytt datum ev i augusti. 
 

9. Framtida organisation - ny sportchef 
 Se punkt 6. 
 

10. Ekonomi och kommande budget 
Ann-Louise informerade om föreningens aktuella läge gällande ekonomin. Vi budgeterade med ett 

minusresultat och det har i princip inte förändrats. 

11. Läget i lagen 
Inget nytt. 

12. Material 
Se punkt 7. Mycket ny material köptes in under säsongen vilket innebär att inte mycket behöver 
kompletteras till nästa, detta gäller dock inte strumpor. 
 

13. Avstämning/uppdatering av aktivitetsplanen 
Serieanmälan – Patrik ansvarig. 
Seriekonferens i Växjö – Thomas Atting tillfrågas. Kan inte han måste någon annan åka. 
Tackbrev till sponsorerna – Helena fixar tackbrev med ramar. 
 
 
 



 
 
 

14. Nästa möte 
Styrelsemöte med fokus på budget: 16 maj kl 18 
Styrelsemöte 8 augusti kl 18 
Årsmöte 21 augusti kl 19. 
 

15. Övriga frågor 
Samarbete mellan idrotter/klubbar. Patrik har kontaktat EBK enligt följande: ”En gemensam 

satsning på tjejsidan behövs också. Återväxten är obefintlig i vissa kullar beroende på vad tjejerna 

väljer för aktivitet. De har så många aktiviteter att välja på. 

Många av tjejerna tvingas välja idrott/aktivitet i lågstadiet. Det är ett fåtal som får spela två idrotter 

för sina föräldrar. Sedan slutar många alldeles för tidigt.  

Lägre eller ingen lokalhyra med bibehållet bidrag kan ge utrymme för sänkta medlemsavgifter. Men 

det är ett politiskt beslut. 

Kanske gemensam medlemsavgift med t.ex. EBK och växelvis träna 1/2/1/2  per vecka. Dvs en dag 

innebandy och två handboll ena veckan och omvänt veckan efter  osv. Eller 2/2/2 där barnen får välja 

ena passet. Men det får inte gå ut över matchtid. Eller kanske med gymnastiken eller ESOK eller alla 

tillsammans. 

Vi är en för liten stad för att hålla tjejverksamhet igång på egen hand. Där kanske vi kan göra något 

tillsammans. 

Det skulle finnas fler halltider vid 17.30-20, då skulle vi kunna erbjuda t.ex. roligt  smålagsspel. 

Kanske t.om.  en stor hall delat på tre delar med tre olika idrotter där man kan utöva alla samtidigt. 

En multihall som i Nyköping vore fint.. 

Jag har till stor del själv dragit igång två flicklag men vi måste tänka annorlunda. En engagerad ledare 

kan inte vara avgörande för att få fler tjejlag att fungera. 

För F02 så "stal" vi nästan alla potentiella spelare, handbollen "tog" 01 och 03. 

Vi löser inte detta nu, men vi måste lyfta frågan. Vi kan inte konkurrera med varandra.  

Jag förespråkar en mer genomtänkt strategi för att få behålla fler tjejer och på sikt ha 

damverksamhet att erbjuda. Detta givetvis också gäller för pojkar, men det är mest akut på 

flicksidan” 

 
Nya poolspelsregler. Bifogas protokollet 
 
Ledare JAS-laget. Gärna två från Husar. Behövs också ledare för P01/02, beror också lite på vilka som 
blir ledare för JAS-laget. 
 
Dansfesten.  Föräldrar har nu anmält sig och ställer upp i kiosken. 
 



 
 
 
 
Kiosken nästkommande år. EBK lämnar över inköpsansvaret till Husar för två år framåt. Johanna 
Revelj tar över ansvaret för IBK Husar. 
 
Ska vi fortsätta samarbetet med EBK kommande säsong? Egentligen förlorar vi på samarbetet 
eftersom vi säljer bättre. Däremot betalar vi endast 1/3 av inköpen, EBK 2/3. 

 

 

 

 

Patrik Revelj   Helena Lyborg  

Ordförande   Sekreterare   

 


